
1 

 

OR.RG.0002.4.2018-2023 

Gmina Zaniemyśl 

V Sesja Rady Gminy 

Protokół nr IV/2019  

IV Sesja Rady Gminy w dniu 25 lutego 2019r.  

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2019r.  

o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:55 tego samego dnia 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Michał Marciniak 

12. Bartłomiej Mieloch 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska otworzyła IV sesję Rady Gminy Zaniemyśl  

 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska powitała przybyłych na sesję następnie 

przedstawiła porządek obrad IV sesji Rady Gminy Zaniemyśl  

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie listy obecności oraz Radnych 

obecnych na sali stwierdzam, że w obradach bierze udział 14 Radnych, co stanowi liczbę 

wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał (nieobecny Radny Michał 

Marciniak)  
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(lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, sołtysów nr 2) 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z dnia 20 grudnia 2018r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z dnia 20 grudnia 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU- NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

5. Informacje Wójta. 

Informacje Wójta stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, dziś pierwsza sesja w 2019 roku                      

i tak jak co roku pozwolę sobie przedstawić parę informacji statystycznych dotyczących 

naszej Gminy  

 

• stan ludności 

 

w gminie Zaniemyśl wynosił na dzień 31.12.2018 roku ogółem 6.698 w tym Zaniemyśl -   

2.539,  a pozostałe wsie 4.159 osób,  w 2017 roku stan ludności wynosił ogółem: 6.665 osób, 

a w 2016 roku 6.625 osób, w 2018 roku zamieszkiwało o 33 osoby więcej w gminie niż                 

w 2017 roku, mieszkańcy poszczególnych miejscowości to: 

 

Bożydar100, Brzostek 75, Czarnotki 226, Dębice 40, Dobroczyn 24, Doliwiec Leśny 

26, Jaszkowo 253, Jeziory Małe 291, Jeziory Wielkie 341, Kępa Mała 70, Kępa 

Wielka 63, Luboniec 83, Lubonieczek 338, Łękno 610, Majdany 25, Mądre 51, 

Pigłowice 229, Płaczki 43, Polesie 96, Polwica 223, Polwica-Huby 20, Potachy 28, 

Śnieciska 451, Winna 64, Wyszakowo 47, Wyszakowskie Huby 31, Zaniemyśl 2.539, 

Zwola 311, podział ludności na mężczyzn i kobiety, mężczyźni  3.263; kobiety 3.435,  
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kobiet więcej o 172, w naszej gminie żyje 30 osób, które mają ukończone 90                            

i  powyżej 90 lat, najstarsze roczniki to 1921 r. (2 osoby) 

 

• kwalifikacja wojskowa 

 

mężczyźni podlegający obowiązkowi zgłoszenia się do kwalifikacji wojskowej udają się raz 

w roku w miesiącu marcu do Środy Wielkopolskiej, do Powiatowej Komisji Lekarskiej celem 

orzeczenia kategorii zdrowia i z mocy ustawy przeniesienia do rezerwy, w marcu 2018 roku 

stawiło się 35 mężczyzn rocznika 1999 z naszej gminy 

 

• dowody osobiste 

 

Urząd Gminy w Zaniemyślu – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich przyjął 757 

wniosków na dowody osobiste i tyle samo wydał dowodów osobistych w 2018 roku, ważność 

dowodów osobistych to 10 lat, Urząd Gminy w Zaniemyślu prosi o zwrócenie uwagi na datę 

wydania dowodów osobistych 

 

• Urząd Stanu Cywilnego 

 

w 2018 roku urodziło się 82 dzieci to jest o 2 dzieci więcej niż w 2017 roku, aktów małżeństw 

w tutejszym USC sporządzono 62, a w 2017 roku 69, w tutejszym USC udzielono 12 ślubów 

cywilnych, pozostałe śluby to śluby konkordatowe zawarte w Kościołach znajdujących się na 

terenie naszej gminy (Zaniemyśl, Śnieciska, Mądre), w 2018 roku ogółem w gminie 

Zaniemyśl zmarło 65 osób i  w 2017 roku też 65 osób, w  Urzędzie Gminy w biurze ewidencji 

ludności zameldowano na pobyt czasowy w 2018 roku 171 cudzoziemców (w tym większość 

z Ukrainy) 

 

• zebrania sołeckie 

 

zebrania odbywają się od 24 stycznia 2019r., do dnia dzisiejszego odbyło się 11 zebrań 

sołeckich, odbyły się w sołectwie Mądre – sołtysem została Pani Cecylia Nowak, w sołectwie 

Polwica – sołtysem został Pan Zenon Lis, w sołectwie Płaczki – sołtysem został Pan Paweł 

Koronka, w sołectwie Pigłowice – sołtysem został Pan Stefan Jankowiak, w sołectwie 

Luboniec – sołtysem została Pani Barbara Pankowska, w sołectwie Czarnotki – sołtysem 

została Pani Renata Wróblewska, w sołectwie Lubonieczek – sołtysem została Pani Kamila 

Kołacka, w sołectwie Śnieciska – sołtysem został Pan Zbigniew Walkowiak, w sołectwie 

Zaniemyśl – sołtysem została Pani Maria Górska, w sołectwie Łękno – sołtysem został Pan 

Piotr Walkowiak, w sołectwie Kępa – sołtysem została Pani Anna Talarczyk-Pawlak, 

pozostały nam jeszcze następujące zebrania 28 lutego w sołectwie Bożydar, 1 marca                          

w sołectwie Brzostek, 7 marca w sołectwie Zwola, 8 marca w sołectwie Winna, 12 marca                    

w sołectwie Jaszkowo, 16 marca w sołectwie Polesie, 20 marca w sołectwie Jeziory Wielkie 
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• zarządzenie zmieniające budżet na 2019 rok 

 

zarządzenie z dnia 21 stycznia 2019r., w którym dokonano przeniesień między rozdziałami                       

i paragrafami:  

- kwotę 9.650,00 zł zabezpieczając środki na transmisję obrad Rady Gminy 

Zaniemyśl; 

- kwotę 10.700,00 zł na wynagrodzenie i pochodne od wynagrodzeń dla nowo 

zatrudnianego pracownika CUW; 

- zgodnie z potrzebami oświaty kwotę 3.054,00 zł zabezpieczając środki na opłacenie 

odsetek oraz kosztów postępowania sądowego w związku z otrzymanym wyrokiem 

sądowym 

 

• informacje dotyczące mienia komunalnego Gminy Zaniemyśl 

- 06 lutego br.  została podpisana umowa sprzedaży autobusu szkolnego  marki Autosan  rok 

produkcji 2000, ostatecznie autobus został sprzedany w drodze złożonych ofert, za kwotę 

4.600,00 zł netto (5.658,00 zł. brutto), autobus ten Gmina próbowała sprzedać ogłaszając  

dwa przetargi, obydwa zakończone wynikiem negatywnym, z powodu braku chętnych, 

następnie ogłoszone zostały w dwóch terminach rokowania do których również nikt nie 

przystąpił, zarówno ogłoszenia o przetargach jak i zaproszenia do rokowań zostały przesłane 

drogą mailową do urzędów gminy na terenie całej Polski, informacje te ukazywały się 

również w prasie lokalnej, po bezskutecznej próbie sprzedaży autobusu w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego oraz rokowań,  podjęto decyzję o jego sprzedaży  drodze złożonych 

pisemnych ofert, w wyznaczonym terminie wpłynęły trzy oferty, zawierające kwoty netto  

4.010,00 zł, 4.500,00 zł. i 4600,00 zł., wybrana została oferta z najwyższą ceną; 

 

- 11 lutego br. został podpisany akt notarialny dotyczący sprzedaży działki o pow. 0,0027 ha, 

położonej w Zaniemyślu przy ul. Leśnej, działka została sprzedana w drodze bezprzetargowej 

na rzecz Spółki ENEA, z przeznaczeniem na stacje transformatorową, cena sprzedaży 

wynosiła 2.630,00 zł. netto plus podatek VAT 23%, nabywca poniósł również koszty aktu 

notarialnego, Uchwała Rady Gminy Zaniemyśl dotycząca sprzedaży  przedmiotowej działki 

została podjęta na sesji w dniu  24 września 2018r. 

 

• Zakład Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Zaniemyślu 

 

- Zakład Gospodarki Komunalnej w okresie międzysesyjnym 11 lutego ogłosił przetarg 

nieograniczony na wykonanie zadania pod nazwą – rozbudowa kanalizacji sanitarnej rejon ul. 

Głównej w miejscowości Zwola, w specyfikacji istotnych warunków zamówienia zapisano 

wykonanie wodociągów grawitacyjnych długości 785 metrów, fi 200, przykanalików 

kanalizacji sanitarnej długości 231, fi 160, rurociągu tłocznego długości 18 metrów, fi 110, 

wykonanie kompletnej przepompowni ścieków z rozdzielnią sterującą fi 1500 mm, termin 

składania ofert do dnia 25 lutego br., termin wykonania tego zadania inwestycyjnego 31 

sierpień 2019r., złożonych zostało 5 ofert, najtańsza oferta 370-parę tysięcy, a więc ta 
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najtańsza oferta mieści się w kwocie przewidzianej, w budżecie naszej spółki do wykonania 

tego zadania, jeżeli oferta będzie kompletna to nastąpi podpisanie umowy; 

 

- spółka ogłosiła nabór na wolne stanowisko – inkasent, w wyznaczonym terminie do dnia 20 

lutego wpłynęło 5 ofert, z czego jedna oferta niekompletna, została odrzucona, 

rozstrzygnięcie konkursu nastąpi 28 lutego br.; 

 

- na stacji uzdatniania wody w Polwicy, w budynku technologicznym uzdatniania wody, 

pierwszego stopnia, wykonano montaż separatorów lamelowych i zbiorników wody, do 

uruchomienia pozostały prace elektryczne oraz montaż armatury; 

 

- w miejscowości Jeziory Wielkie spółka obecnie wykonuje budowę wodociągu długości 313 

metrów z rur o średnicy 110 mm; 

 

- spółka usunęła awarię na stacji uzdatniania wody w Czarnotkach, wymieniono na nowy 

elektroniczny system sterowania stacją; 

 

- spółka wymieniła wodomierze u odbiorców wody w miejscowości Jeziory Małe, Doliwiec 

Leśny, Jeziory Wielkie, Śnieciska, Płaczki, łącznie wymieniono 227 wodomierzy; 

 

- spółka wykonała 4 przyłącza wodociągowe i 2 przyłącza kanalizacji sanitarnej na zlecenie 

mieszkańców, usunięto również awarie kanalizacji sanitarnej na kolektorze przy ulicy 

Średzkiej, wykonywała również prace porządkowe na terenie Gminy – zbieranie śmieci, 

likwidacja dzikich wysypisk śmieci, odśnieżała, posypywała drogi gminne mieszaniną piasku 

z solą oraz przycinała gałęzie  

 

• realizacja tegorocznego budżetu  

 

- budowa sieci kanalizacji sanitarnej  etap I i II wraz z przebudową sieci wodociągowej 

w miejscowości Śnieciska, Gmina Zaniemyśl, trwają prace budowlane w ramach II etapu prac 

związanych z realizacją niniejszej inwestycji, Wykonawca złożył wniosek o zmianę 

harmonogramu rzeczowo – finansowego a co za tym idzie przygotowanie aneksu do umowy, 

zgodnie z przedstawionym harmonogramem, skraca się termin zakończenia inwestycji do 30 

września br., informacja o złożonym wniosku została przekazana do Urzędu 

Marszałkowskiego z prośbą o wyrażenie zgody na aneksowanie umowy z Wykonawcą; 

- budowa ul. Akacjowej, Bukowej i Średzkiej w Zaniemyślu etap I i II, 07 stycznia br. 

ogłoszono przetarg na to zadanie, w ramach zadania wykonane zostaną: 

- pakiet I – utwardzenia nawierzchni drogi z kostki betonowej wraz z wykonaniem    

                  kanalizacji deszczowej,  

- pakiet II – budowa oświetlenia w m. Zaniemyśl ul. Akacjowa „Łącznik” i Średzka 
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dnia 28 stycznia br. dokonano otwarcia ofert, złożono 9 ofert dla pakietu I oraz 5 ofert dla 

pakietu II, wartość najkorzystniejszej oferty dla pakietu I – 699.906,79 zł brutto, najdroższa w 

tym pakiecie 1.058.142,62 zł. brutto, wartość najkorzystniejszej oferty dla pakietu II – 

39.729,00 zł brutto, najdroższa oferta 130.097,43 zł., dnia 19 lutego br. podpisano umowy                   

z wykonawcami: 

  

Pakiet I - Roboty Drogowe Jacek Szymanowski z siedzibą w Książu Wlkp.,  

 

Pakiet II - EL – MONT Marek Jaskuła z siedzibą w Janowie k. Środy Wlkp.  

 

łączna wartość zadania 739.635,79 zł brutto, termin realizacji do 30 czerwca 2019 r.;  

 

- przebudowa ul. Plażowej w Jeziorach Małych, 10 stycznia br. ogłoszono przetarg na to 

zadanie, otwarcie ofert nastąpiło 30 stycznia br., złożono 10 ofert na realizację niniejszego 

zadania, wartość oferty z najmniejszą liczbą punktów – 514 478,31 zł brutto, wartość 

najkorzystniejszej oferty – 418.787,02 zł brutto, dnia 12 lutego br. postępowanie przetargowe 

unieważniono, ze względu na fakt, iż wartość oferty najkorzystniejszej przekroczyła 

wysokość  środków, jakie zamierzono przeznaczyć na realizacje inwestycji, tego samego dnia 

ogłoszono nowy przetarg na realizację przedmiotowej inwestycji, otwarcie ofert 26 lutego br.; 

 

- rozbudowa oświetlenia w m. Lubonieczek ul. Błękitna i Złota, 8 stycznia br. ogłoszono 

przetarg na tego realizację zadania, 28 stycznia br. dokonano otwarcia ofert, złożono 12 ofert 

na realizację tej inwestycji, wartość oferty z najmniejszą liczbą punktów – 146.057,80 zł 

brutto, wartość najkorzystniejszej oferty – 87.387,96 zł brutto, 20 lutego br. podpisano 

umowę z wykonawcą PPHU ELJAN SC  z siedzibą w Książu Wlkp. na kwotę 87.387,96 zł 

brutto, termin realizacji do 30 czerwca 2019 r.; 

 

- przebudowa budynku kotłowni na świetlicę wiejską w miejscowości Jaszkowo, 11 stycznia 

br. ogłoszono przetarg na realizację tego zadania, 31 stycznia br. dokonano otwarcia ofert, 

złożono 2 oferty, wartość oferty z najmniejszą liczbą punktów – 520.687,82 zł brutto, wartość 

najkorzystniejszej oferty – 463.399,68 zł brutto, 22 lutego br. dokonano wyboru 

najkorzystniejszej oferty, którą złożyła firma PBH CEGIEŁKA Włodzimierz Gościniak                   

z siedzibą w miejscowości Wilkowyja, termin realizacji do 30 września 2019 r., wartość 

463.399,68 zł – w tym otoczenie, droga dojazdowa, oświetlenie, przyłącza gazowe, 

elektryczne, cały budynek wartość robót tj. brutto około 300 tys. zł., pozostałe roboty to są 

roboty towarzyszące; 

 

- rozbudowa ścieżki pieszo-rowerowej przy Jeziorze Raczyńskim poprzez wybudowanie 

stałego oświetlenia i małej architektury, 25 stycznia br. ogłoszono przetarg na realizację 

powyższego zadania, w ramach zadania wykonane zostaną: 

 

pakiet I – rozbudowa oświetlenia ścieżki  

pakiet II - elementy wyposażenia tj. urządzenia siłowni zewnętrznej, ławki 

parkowe, kosze na śmieci (uliczne), stojaki na rowery, tablice informacyjne 
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12 lutego br. dokonano otwarcia ofert, złożono 9 ofert dla pakietu I oraz 3 oferty dla 

pakietu II, wartość oferty z najmniejszą liczbą punktów dla pakietu I – 351.726,13 zł brutto, 

wartość najkorzystniejszej oferty dla pakietu I – 140.220,00 zł brutto, wartość oferty                           

z najmniejszą liczbą punktów dla pakietu II – 132.840,00 zł brutto, wartość najkorzystniejszej 

oferty dla pakietu II – 66.446,49 zł brutto, 21 lutego br. dokonano wyboru najkorzystniejszej 

oferty, łączna wartość zadania 206.666,49 zł brutto, termin realizacji do 17 maja 2019 r.;  

 

- gospodarka odpadami, w związku z wprowadzonymi ulgami na wywóz odpadów 

komunalnych dla osób posiadających kartę dużej rodziny do dnia 18 lutego br. złożono 142 

deklaracje korygujące obejmujące 550 osób, na dzień 18 lutego br. wydano karty dużej 

rodziny dla 823 osób, na swoje karty oczekuje 169 osób – informacje z Ośrodka Pomocy 

Społecznej;  

 

- realizacja Funduszu sołeckiego, do dnia 22 lutego br. zrealizowano: 

 

Mądre – remont przepustu pod drogą gminną, 

Polesie – utrzymanie zieleni poprzez wyprowadzenie korony drzew przy drodze 

gminnej, 

Jeziory Wielkie – podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej dla 

adaptacji budynku hydroforni na świetlicę wiejską,  

Lubonieczek – zlecono wykonanie dokumentacji projektowej na budowę ścieżki 

pieszo rowerowej wraz z oświetleniem, 

Śnieciska – zlecono wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę ul. 

Kórnickiej, 

Zaniemyśl – Podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę ul. Ogrodowej 

 

dla pozostałych sołectw zbierane są oferty na realizację uchwalonych przedsięwzięć; 

 

- przebudowa ulicy Spacerowej i Rekreacyjnej w Zwoli etap I i II, w wyniku rozeznania 

rynku w dniu 02 stycznia br. podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej dla 

tego zadania, dokumentację wykona firma AMB z siedzibą w Poznaniu za kwotę brutto 

44.895,00 zł., termin realizacji umowy upływa 31 lipca br.; 

 

- utwardzenie ul. Wiejskiej w Zaniemyślu, w dniu 02 stycznia br. podpisano umowę na 

realizację zadania, wyłonionym wykonawcą w wyniku rozeznania rynku i złożonych ofert na  

została firma Roboty drogowe z Książa Wlkp. za kwotę 141.496,43 zł brutto, termin 

zakończenia robót upływa 30 czerwca 2019 r. 

 

• oświata 

- wydano zarządzenia w sprawie upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Zaniemyślu, Dyrektora Przedszkola Samorządowego w Zaniemyślu, Dyrektora Szkoły 
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Podstawowej w Śnieciskach i Dyrektora Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania tym jednostkom; 

 

- wydano zarządzenie w sprawie harmonogramu czynności w postępowaniu rekrutacyjnym                      

i postępowaniu uzupełniającym w roku szkolnym 2019/2020 do Przedszkola Samorządowego 

w Zaniemyślu, oddziału przedszkolnego w Śnieciskach i klas pierwszych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Zaniemyśl,  I etap rekrutacji rozpoczął się 21 

stycznia 2019r. i trwać będzie do 28 lutego 2019r., wyniki zostaną podane do publicznej 

wiadomości do 14 marca 2019r. II etap rekrutacji – postępowanie uzupełniające rozpocznie 

się w sierpniu 2019 r.; 

 

- wydano zarządzenie w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego                     

i podziału planowanych rocznych środków finansowych przeznaczonych na doskonalenie 

zawodowe nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę, na doskonalenie zawodowe nauczycieli Gmina Zaniemyśl w 2019r. planuje 

przeznaczyć maksymalnie kwotę 28,5 tys. zł.; 

 

- udzielono pełnomocnictw Dyrektorowi Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu do oceny 

pracy dyrektorów szkół i przedszkoli, prowadzonych przez Gminę; 

 

- w styczniu i lutym 2019 r. Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu przygotowało 

sprawozdanie o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Zaniemyśl, w 

wyniku tej analizy nie stwierdzono w żadnym przypadku konieczności wypłaty 

jednorazowego dodatku uzupełniającego nauczycielowi; 

 

- na przełomie grudnia i stycznia 2019 r. w Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu został 

przeprowadzony nabór na stanowisko urzędnicze ds. oświaty i sprawozdawczości, w wyniku 

konkursu został wybrany pan Marcin Kropiński z Jezior Małych, który rozpoczął pracę                      

z dniem  1 lutego 2019r.      

 

• ważniejsze wydarzenia w placówkach oświatowych 

 

- Przedszkole Samorządowe  w Zaniemyślu, 14 lutego 2019r. dzieci z Przedszkola 

przygotowały w Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu program artystyczny dla swoich 

babć i dziadków, z okazji ich święta, program artystyczny został wzbogacony o poczęstunek 

dla przybyłych gości, a także laurki i upominki od dzieci; 

 

- Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu, uczeń Szkoły, Jacek Kajdan został zwycięzcą akcji Enea 

Akademia Talentów w kategorii Nauka i otrzymał stypendium naukowe w kwocie 3.000 zł., 

uczennice i uczniowie Szkoły byli wolontariuszami w ramach 27-go finału Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy, zebrano ogółem 6.099,72 zł., w lutym nauczyciele informatyki ze 

Szkoły byli wykładowcami na zajęciach dla seniorów w zakresie nauki obsługi komputera; 
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- Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, nauczyciele Szkoły przygotowali bogaty program dla 

uczniów na zimowe ferie szkolne, dzieci miały okazję uczestniczyć w warsztatach 

informatyczno-społecznych pod tytułem „Mądrzy i Cyfrowi”, w balu karnawałowym                          

i wyjazdach na lodowisko, do kina, na basen i Jump Arenę w Poznaniu, uczniowie                              

i nauczyciele Szkoły przygotowali uroczystą akademię z okazji setnej rocznicy odzyskania 

przez Polskę niepodległości, przy tej okazji podsumowano również 10-letni projekt 

edukacyjny „Pamiętamy Powstanie Wielkopolskie 1918/1919 – 2018/2019 – Tobie Polsko ta 

kropla krwi wrzącej”, w lutym realizowany jest przez Szkołę Ogólnopolski Projekt 

Edukacyjny „Dzień Bezpiecznego Internetu – Działajmy Razem!”; 

 

- Szkoła Podstawowa w Pigłowicach przygotowała na ferie zimowe dla dzieci                          

z oddziału przedszkolnego i starszych balik karnawałowy, wyjazdy do kin, na lodowisko                    

w Środzie Wlkp., na Jump Arenę we Wrześni i do Centrum Zabaw Rodzinnych URWIS                        

w Środzie Wlkp., w styczniu we wszystkich szkołach zorganizowano uroczyste obchody                   

z okazji Dnia Babci i Dziadka 

 

• Gminny Ośrodek Kultury 

 

- finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, mimo złych warunków pogodowych udało się 

zebrać rekordową kwotę w wysokości 13.041,63 zł., dziękujemy wszystkim, którzy wsparli 

XVII Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, a w szczególności wolontariuszom, 

opiekunom, wychowawcą oraz darczyńcom; 

 

- 02 lutego br. Odbył się, już po raz dwunasty, Rejonowy Przegląd Kolęd i Pastorałek 

organizowany przez Doradcę Metodycznego Joanne Staniś-Rzepkę we współpracy                             

z Gminnym Ośrodkiem Kultury  w Zaniemyślu, w Przeglądzie uczestniczyło 81 uczestników 

w tym dzieci w wieku przedszkolnym oraz uczniowie Szkół Podstawowych z klas I – VII, 

wszyscy uczestnicy Przeglądu otrzymali dyplomy za udział oraz  nagrody książkowe; 

 

- 02 lutego br., po raz pierwszy po wybudowaniu hali widowiskowo-sportowej odbył się 

Zaniemyski Bal Sportu, którego organizatorem był Gminny Ośrodek Kultury, w tym Balu 

uczestniczyło 238 osób, o efektowne rozpoczęcie Balu zadbały podopieczne Klubu 

Sportowego TIGER w Zaniemyślu, każdy mógł spróbować szczęścia biorąc udział w loterii 

fantowej, zostały sprzedane, wszystkie, 1000 losów loterii fantowej, a uzyskany dochód 

zostanie przeznaczony na zakup profesjonalnej maty treningowej, która służyć będzie przede 

wszystkim karatekom działającym w Klubie Sportowym TIGER w Zaniemyślu, uczestnicy 

Balu wzięli udział w głosowaniu na najpiękniejszą pracę plastyczną zdobiącą salę balową, 

wśród prac wykonywanych przez uczniów i nauczycieli Szkół Podstawowych w Pigłowicach, 

Śnieciskach i Zaniemyślu, najwięcej głosów oddano na pracę wykonaną przez Szkołę 

Podstawową w Pigłowicach, której serdecznie gratulujemy, wszystkim uczniom                                    

i nauczycielom zaangażowanym w tworzeniu dekoracji balowych serdecznie dziękujemy za 

ogromny wkład prac, kto był mógł ocenić, zwycięska Szkoła otrzymała niszczarkę do 

dokumentów oraz drobny sprzęt elektroniczny pozostałe Szkoły otrzymały „kosze obfitości”, 
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- 22 lutego br. odbył się Bal kostiumowy pn. Zabawa z Piratem, 

 

- Pan Jędrzej Józefowicz, Polak w podróży i Stowarzyszenie na rzecz Rozwoju Gminy 

Zaniemyśl FUCHTA WIARY serdecznie zapraszają na Zaniemyski Dzień Podróżnika, który 

odbędzie się 03 marca br. W Gminnym Ośrodku Kultury od godziny 15 – tej 

 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

zapytanie pisemne złożyła Radna Kamila Kołacka, zapytanie stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu 

7. Przyjęcie rocznych planów pracy Komisji Rady Gminy Zaniemyśl: 

1) plan pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej (załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu); 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Budżetowo-Gospodarczej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

2) plan pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska (załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu); 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

3) plan pracy Komisji Oświaty i Kultury (załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Oświaty i Kultury.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, jak zauważyliście Państwo nie przyjmowaliśmy planu pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, jest to specyficzna Komisja, która działa doraźnie ale 

Pani Przewodnicząca przygotowała taki plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 

2019 i bardzo proszę o odczytanie 

Sprawozdanie odczytała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna Kamila 

Kołacka, sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 - 9 do niniejszego protokołu 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Zaniemyśl 

Głosowano w sprawie: 
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przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zaniemyśl. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr IV/32/2019 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

2) przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla odwiertu Kaleje 1 w obrębie geodezyjnym Jeziory Wielkie, Gmina Zaniemyśl 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

odwiertu Kaleje 1 w obrębie geodezyjnym Jeziory Wielkie, Gmina Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/33/2019 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

3) przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów w obrębach geodezyjnych Jeziory Wielkie, Łękno, Zaniemyśl, Zwola                             

i Luboniec, Gmina Zaniemyśl 



13 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz zadała pytanie, ponieważ aby przeznaczyć grunty leśne 

Skarbu Państwa na cele nierolnicze lub nieleśne niezbędna jest zgoda Ministra Środowiska, 

który się posiłkuje opinią Regionalnego Dyrektora Dyrekcji Lasów Państwowych a ten                      

z kolei posiłkuje się opinią Nadleśniczego, i tak z racji swoich obowiązków zawodowych 

wiem, że w stosunku do gruntów, którymi zarządza Nadleśnictwo Babki opinia będzie naj 

prawdopodobnie pozytywna, a chciałam zapytać czy było to w jakiś sposób uzgadniane                       

z Nadleśnictwem Jarocin, bo część gruntów należy na terenie Nadleśnictwa Jarocin  

Marcin Baraniak, wszystko to będzie uzgadniane w trakcie procedury planistycznej 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

w obrębach geodezyjnych Jeziory Wielkie, Łękno, Zaniemyśl, Zwola i Luboniec, Gmina 

Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/34/2019 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

4) zmiany uchwały Nr XI/69/2015 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 września 2015r.                 

w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Zaniemyśl na lata 2015-2019 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XI/69/2015 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 września 2015r. w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Zaniemyśl na lata 

2015-2019.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
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BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/35/2019 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

5) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, proszę nam powiedzieć co jest, jak 

gdyby, co jest potrzebą do nadania tym drogom numerów, bo do tej pory to są wszystkie 

drogi praktycznie osiedlowe czy nawet takie w szerszym znaczeniu i do tej pory tego nie 

było, nie było to w żaden sposób uregulowane i co jest takim przyczynkiem do tego żeby 

nadawać te numery  

Wójt, Szanowni Państwo, rzeczywiście tym wykazie dróg to zaczynamy dopiero i nadajemy 

te numery, w większości to są ulice znajdujące się na terenie Gminy, chcemy to 

uporządkować po prostu żeby każda ulica, każda droga miała swój numer, a przydatne to 

będzie jak będziemy jakiś odcinek drogi zrobić itd., musi być konkretnie nadany numer, musi 

to być droga gminna i wówczas jest podstawa do tego żeby wnioskować o jakieś 

finansowanie, tych zaległości, jeżeli chodzi o drogi, to jeszcze poza Zaniemyślem, na terenie 

naszej Gminy, jest dość sporo, niektóre w planach miejscowych drogi są przejmowane jako 

grunty rolne, też musimy najpierw z ewidencji geodezyjnej nadać im ewidencję drogową                  

i następnie nadamy numery, jest to początek porządkowania wszystkich naszych odcinków, 

na terenie Gminy, nie wszystkie oczywiście, bo niektóre już mają nadane numery, a 

większość tych wybudowanych czy, które będziemy chcieli utwardzać itd. jeszcze nie mają 

numerów i chcemy to uporządkować  

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/36/2019 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

6) wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, projekt był przedstawiany na Komisji, dopytaliśmy czy 

kolejna umowa będzie zawarta na tych samych warunkach, odpowiedź była, że jest taka 
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możliwość żeby to waloryzować, czy wiadomo już, jeżeli Rada wyrazi zgodę na zawarcie tej 

umowy czy czynsz będzie zwaloryzowany  

Barbara Cukrowska, tak, jeżeli zawieramy umowy na dłuższy okres w każdej umowie jest 

zapisane, że czynsz będzie waloryzowany  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, 

Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Kamila Kołacka 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

Uchwała nr IV/37/2019 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

7) udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w Śnieciskach                        

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

obiektów sakralnych wpisanych do rejestru zabytków 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w Śnieciskach z 

przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane obiektów 

sakralnych wpisanych do rejestru zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, BRAK GŁOSU- 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, 

Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU (1) 

Kamila Kołacka,  

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, głosowało 13 Radnych, jedna                               

z Radnych opuściła salę sesyjną, Radna Kamila Kołacka 

Uchwała nr IV/38/2019 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 

 

8) udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Niepokalanego Serca Najświętszej 

Maryi Panny w Zaniemyślu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane obiektów sakralnych wpisanych do rejestru 

zabytków 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi 

Panny w Zaniemyślu z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane obiektów sakralnych wpisanych do rejestru zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/39/2019 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 

9) zmiany uchwały Nr XLIII/306/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 2018r. 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                      

i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

Głosowano w sprawie: 
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zmiany uchwały Nr XLIII/306/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 2018r.                      

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                             

i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/40/2019 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu 

10) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ponieważ zostaliśmy uprzedzeni, że na kolejną sesję 

będzie przygotowana taka zmiana generalna, gdzie będą aktualizowane przychody, 

spodziewane przychody z podatków, z opłaty śmieciowej, zadania będą aktualizowane po 

przetargach, chciałam zapytać czy te zmiany, które mamy dzisiaj przyjąć one są jakoś 

szczególnie pilne, że nie mogą być w tej generalnej korekcie uwzględnione  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, realizacja budżetu trwa przez cały rok, nie ma 

przerw w pracy, wszystkie zmiany w budżecie wprowadzane są na podstawie zawiadomień 

kierowanych od kierowników referatów bądź od kierowników naszych jednostek, myślę, że 

wnioski są poparte celowością i potrzebą wprowadzania już w tej chwili tych zmian, dlatego     

z taką propozycją do Państwa wyszliśmy, tak jak mówiłam na Komisji w marcu będzie 

przeprowadzona gruntowna korekta budżetu, wiadomo, ze to nie będzie ostateczna zmiana, 

bo wzorem lat poprzednich wiemy, że nie da się uchwalić budżetu i jego zmiany 

wprowadzać, na chwilę obecną czekamy, już powoli spływają do nas te kwoty ostateczne                  

z Ministerstwa Finansów i od dysponentów środków, jeżeli chodzi o dotacje, więc te zmiany 

będą wprowadzone w marcu natomiast tutaj myślę, że to są, jeżeli chodzi o zmiany korekty 

budżetu, którą Państwu przedstawiliśmy na Komisji i dzisiaj tutaj na sesji są to zmiany 

niezbędne do tego aby i zarówno jednostki i referaty mogły dalej na bieżąco pracować  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ja w kwestii działu 801 - oświata                       

i wychowanie, dopytam, jest przesunięcie 101.985,00 zł., zwiększenie to dotyczy 

zabezpieczenia środków na wypłaty wynagrodzeń wraz z pochodnymi związanych                           

z przywróceniem do pracy, wypłaty ekwiwalentu za niewykorzystany urlop, wypłatę nagród 

jubileuszowych i odprawę emerytalną oraz na wydatki związane z realizacją projektu pn. 

Cyfrowo- Mądrzy, i na dodatkowe wynagrodzenie roczne oraz wprowadzono 

niewykorzystane w 2018 roku środki dotyczące realizowanego przez Przedszkole 

Samorządowe projektu pn. Kolorowy Świat Przedszkolaków, w związku z tym moje pytanie, 

ile pieniążków, jaka kwota została naliczona tego zaległego wynagrodzenia, za jaki okres i dla 

ilu osób, jakie były koszty pochodnych od tego wynagrodzenia, myślę tutaj o odsetkach czy 

zaległym ZUS-ie, podatku przy odszkodowaniu, czy było odszkodowanie, jeżeli chodzi                     
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o moje kolejne pytanie Pan Wójt częściowo Zarządzeniem swoim wyjaśnił to, ale jakie były 

koszty obsługi prawnej łącznie z poniesionymi opłatami sądowymi, myślę, że to jest ta kwota 

z zarządzenia  

Pani Agnieszka Scheffler Skarbnik Gminy, tak szczegółowych informacji jakiej Pani 

Przewodnicząca oczekuje czyli za jaki okres itd. ja tego nie udzielę, natomiast jeśli chodzi                   

o kwoty mogę dopowiedzieć, że ogólna, na chwilę obecna to co jest mi znane, w tej kwocie 

101 tys. z kawałkiem jeżeli chodzi o wypłatę zaległego wynagrodzenia i ekwiwalentu                         

w sprawie, która Panią interesuje to jest kwota 45.762,00 zł., nie powiem jakie są pochodne, 

ponieważ one są wyliczone jakby dla wszystkich zmian po stronie wynagrodzeń, tak więc nie 

związane z ta jedną sprawą, myślę, że tutaj, jeśli będzie taka wola, to myślę, że                                  

z odpowiedniej komórki tj. CUW-u pełniejszą informację Pani otrzyma, nie będzie to na sesji, 

bo takich informacji nikt przy sobie nie ma, ale takie informacje będą Państwu przekazane, 

jeśli chodzi o zmianę w zarządzeniu styczniowym to tutaj ta zmiana dotyczyła opłat 

sądowych oraz kosztów postępowania procesowego, części odsetek, z tego co wiemy to 

środki jeszcze nie były uruchomione, jeszcze czekają na kolejne informacje żeby te środki 

uruchomić  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że Pani Dyrektor postara się 

takie zestawienie przygotować 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst 

Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Justyna Dąbrowska, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Marek Stroiwąs 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/41/2019 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

11) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst 

Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Justyna Dąbrowska, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Marek Stroiwąs 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/42/2019 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 

12) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w przedszkolu publicznym, dla którego 

organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat w przedszkolu publicznym, dla którego organem prowadzącym jest Gmina 

Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/43/2019 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

13) określenia kryterium rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych 

za poszczególne kryteria oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 

Głosowano w sprawie: 
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określenia kryterium rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za poszczególne 

kryteria oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/44/2019 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu 

14) określenia kryteriów uwzględnianych na drugim etapie rekrutacji do przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za poszczególne 

kryteria oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

Głosowano w sprawie: 

określenia kryteriów uwzględnianych na drugim etapie rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za poszczególne kryteria oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU-NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 

Łyszczarz, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

BRAK GŁOSU-NIEOBECNY (1) 

Michał Marciniak 

 

Uchwała nr IV/45/2019 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu 

10. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Fertała, Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo, czuję się w obowiązku nie z tytułu sprawowanej funkcji tylko jako były 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu zabrać głos w związku z informacjami, które 
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tutaj na tej sesji padły, z pytaniami Przewodniczącej a związanymi zmianami w budżecie                    

i wypłatą odszkodowania za okres pozostawiania bez pracy niesłusznie zwolnionej Pani 

Sekretarki, Pani Ewy, zresztą proszę Państwa Pani Ewy Krzysztofiak, powiem jedno to nie 

jest żadna tajemnica, to nie jest żadne RODO, w chwili obecnej mówimy o pracowniku, który 

po moim odsunięciu ze stanowiska Dyrektora Szkoły, Zespołu Szkoły Podstawowej                           

i Gimnazjum w Zaniemyślu stał się obiektem hucpy urządzonego przez przyniesionego                   

w teczce Dyrektora i innych wysokich urzędników Gminy i tak to mogę dzisiaj powiedzieć 

jasno i wyraźnie ponieważ to nie było tak, że ówczesna Pani Dyrektor jest odpowiedzialna za 

to co się w Szkole wydarzyło, cieszę się, że dzisiaj zakończony został trzyletni okres 

prześladowania pracownika, który swoją prawie piętnastoletnią pracą, kompetencjami, 

znajomością merytoryczną swojego stanowiska w żaden sposób na to nie zasłużył, myślę, że 

należałoby zapytać kto zwróci tą kwotę Gminie, ja tak sobie myślę, że jakby ją podzielić na 

pięć zaangażowanych osób, minimum pięć, to mogłaby nastąpić taka zrzutka i wpłata jako 

rekompensaty, bo ja jako Dyrektor Szkoły zawsze słyszałam, że urzędnik ponosi 

odpowiedzialność za podejmowane decyzje i za to co w Urzędzie robi i urzędnicy, którzy 

popełniają błędy biorą i naprawiają, ponoszą konsekwencje finansowe, tu nie mówimy                       

o popełnieniu błędu tu mówimy o nagonce i ilekolwiek by ta kwota nie wynosiła , Szanowni 

Państwo, to ta kwota jest bardzo mała, bo nikt nie zwróci owemu pracownikowi nerwów, 

kosztów zdrowotnych, nikt nie zwróci poniżeń, których doznał i prześladowań, których 

doświadczył, bo tak to mogę nazwać, ważniejsze od tej kwoty dla owej Pani myślę, że są 

cztery wyroki Sądu, które w żadnym momencie nie przyznały racji pozwanej Szkole                         

i stojącym za tym pracownikom Urzędu tylko w pełni zrehabilitowały Panią Ewę od 

zarzucanych jej czynów, dzisiaj mogę powiedzieć, że ta nagonka na ta kobietę to, proszę 

Państwa, ośmieszenie dla Gminy, kierownictwa, które się w to angażowało, proszę Państwa 

to nie były tylko działania Dyrektora, ówczesna Pani Dyrektor przyniesiona w teczce mająca 

być przedłużeniem rządzącego ramienia nie była w stanie tego zrobić sama, poziom 

intelektualny raczej tego nie umożliwiał, natomiast miała znaczne wsparcie, jak mówię 

poziom jej tego nie umożliwiał, to potwierdzeniem tego faktu będzie to, że ta Pani przegrała 

dwa konkursy i w Szkole Podstawowej i w Gimnazjum, tam profesjonalne komisje 

konkursowe wypowiedziały się jednoznacznie, ta Pani nie nadaje się do piastowania funkcji, 

to Pan Wójt za nią ręczył i mówił wprost nie liczę się z nikim i z niczym, nie liczę się z opinią 

Rady Pedagogicznej, nie liczę się z komisją konkursową, ta Pani będzie, bo tak ma być i tak 

sobie było, proszę Państwa, nie wiem czy udział Gminy za tymi czteroma procesami, bo to 

były dwa procesy, jeden o karę nagany plus apelacja, drugi o dyscyplinarne zwolnienie                      

z pracy plus apelacja, że te cztery procesy były możliwe tylko i wyłącznie dzięki poparciu 

Gminy i niech nikt nie mówi, że tak nie było, bo proszę Państwa, w toku tej sprawy Gmina 

otrzymała protokół państwowej Inspekcji Pracy, w którym jest dość znacznie stwierdzone, że 

działania Dyrektora mają charakter mobbingu, nie zrobiono nic, do Pana Wójta wszyscy 

pracownicy Szkoły złożyli pismo z oczekiwaniem powstrzymania Dyrektora od działania                   

i przywrócenia Pani Ewy do pracy, odpisał Pan, Panie Wójcie, że to nie Pana sprawa, to 

niekompetencja, znowu próbował Pan wmawiać wszystkim, że przyniesiony w teczce 

Dyrektor ma swobodę działania a gdzie był sprawowany przez Pana nadzór nad Szkołą, 

proszę nie mówić, że nic Pan nie wiedział w toku prowadzonych spraw o mało wiarygodnych 

dokumentach dostarczanych w sprawie, o rozmowach z wybranym świadkiem, który 

przeprowadzał Pan Mecenas i wreszcie po odejściu Dyrektora ze stanowiska o bezsensownej 

apelacji, która generowała koszty, apelację o karę nagany, której de facto już nie było, bo 

zgodnie z kodeksem pracy uległa ona zatarciu, o odmowie zawarcia ugody w sprawie                       

o niesłuszne zwolnienie itd., to przykre, że nienawiść do dobrego pracownika kiełkowała                   

w Gminie, nie wiadomo z jakich powodów i dzisiaj można zapytać się wprost kto zwróci te 

pieniądze, o tym, że nie są to jedyne odszkodowania za czas pozostawiania bez pracy, bo 
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jeszcze są koszty sądowe i koszty zastępstwa procesowego na niejednej sprawie, tak, że suma, 

sumarów tego będzie dużo, tak właściwie dużo nie dużo, jak uderzą się w piersi, którzy w tym 

brali udział to i z honorem postarają się zrzucić to nie będzie to duża kwota, chociaż w to co 

mówię w chwili obecnej nie bardzo wierzę ale myślę o jednym, że dzisiaj kiedy wszystkie 

możliwe Sądy powiedziały, że Państwo nie macie racji, że postępowaliście źle to wypadałoby 

chociażby wstać i powiedzieć temu pracownikowi -przepraszam, za wyrządzoną krzywdę, 

podziękować za wieloletnią pracę, a jeżeli, Szanowni Państwo, was nie stać na to to jest to 

tym bardziej przykre, ja jeżeli Pani Ewa ogląda nas, bo dzisiaj mamy ten komfort, że są 

transmitowane posiedzenia sesji to chciałbym jej bardzo podziękować i powiedzieć, żeby 

nigdy nie traciła wiary w siebie, żeby nie zwątpiła w swoje kompetencje zawodowe, że na 

swoim stanowisku pracy w tej Szkole była zawsze ważnym ogniwem tej Szkoły, a jej 

wieloletnia praca zasługiwała cały czas na wysokie uznanie, dziękuję  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że ja również dołączam się do 

tego co powiedziała Pani Małgosia Fertała, trudno to bardziej komentować  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, Pani Ewo przyłączam się do pozdrowień, przygotowałam 

sobie na dzisiaj trzy tematy, które zostały częściowo wywołane na zebraniu wiejskim w 

Jeziorach Małych, co mnie bardzo cieszy, bo jest to potwierdzeniem, że jest to ważny temat, a 

chodzi o zabezpieczenie przejść dla pieszych, które wydają się szczególnie niebezpieczne, na 

zebraniu była mowa o przejściu dla pieszych w Łęknie na ul. Poznańskiej na wysokości EKO, 

od niedawna dosyć ważne przejście ponieważ prowadzi na plac zabaw , do Przedszkola, do 

sklepu, jest całkowicie ciemno i przez to niebezpieczne, wypadek był jeden w grudniu ale 

oprócz tego wypadku wiele osób dzieliło się swoimi doświadczeniami, że prawie coś złego 

ich spotkało na tym przejściu, drugie przejście, o którym chcę wspomnieć to na ulicy 

Średzkiej w Zaniemyślu, na drodze wojewódzkiej 432, na wylocie do Środy na wysokości 

Lewiatana, tam co prawda jest oświetlenie ale ponieważ jest to na samym początku zabudowy 

to samochody pędzące od Środy nie zawsze zdążą wyhamować no i dlatego również jest 

niebezpiecznie, mam prośbę żeby nie ustawać we wnioskach do właściwych zarządców dróg 

o zabezpieczenie tych przejść w Łęknie przede wszystkim oświetlenie a w Zaniemyślu być 

może sygnalizacja świetlna, ostatnio jechałam z Obornik do Wałcza, to jest prawie 90 

kilometrów, drogą wojewódzką i na tym odcinku co najmniej trzy a może i cztery były takie 

inteligentne sygnalizacje świetlne, które na mnie dosyć mocno działają tzn. wtedy kiedy 

kierowca jedzie zbyt szybko to włącza się czerwone światło, myślę, że ta droga wojewódzka 

jest tak samo ważna jak ta z Obornik do Wałcza i warto by wnioskować o takie 

zabezpieczenie i tak jak mówię nie ustawać w tych wnioskach, bo jeśli jeden wniosek jak 

został odrzucony w procedurze budżetowej to żeby pokazać, że nam zależy to trzeba kolejne, 

Pan Wójt bodajże na ostatniej Komisji mówił, że mamy swoich przedstawicieli                                   

w samorządach powiatowych, wojewódzkich niech oni popierają nasze wnioski, ale ważne 

aby te wnioski były, jak będą wnioski to możemy te osoby prosić o wsparcie, myślę Pani 

Przewodnicząca jeżeli będzie taka potrzeba to też apel Rady Gminy byłby pewnie dobrym 

głosem właśnie poparcia dla tej niezbędnej inicjatywy, drugi temat związany trochę                             

z funkcjonowaniem sołectw, bardzo chciałam podziękować za publikację w biuletynie 

informacji publicznej protokołów z zebrań wiejskich, które się odbyły we wrześniu w sprawie 

funduszy sołeckich, te protokoły zostały opublikowane teraz w styczniu, więc nie było okazji 

wcześniej podziękować, więc bardzo dziękuję, mam nadzieję, że z tego cyklu zebrań, który 

właśnie trwa protokoły pojawią się w biuletynie jeszcze szybciej, mam taką właśnie prośbę, 

słyszeliśmy, że został wybrany jeden nowy sołtys, może będzie więcej, jeżeli Sołtysom, 

zostało im zlecone z Urzędu jakieś prace do wykonania polegające na dostarczaniu 

dokumentów bardzo proszę żeby ich uczulać, że dla prawidłowego doręczenia konieczne jest 
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doręczenie albo adresatowi a jeżeli go nie ma to dorosłemu domownikowi, bo w tym zakresie 

były różne sytuacje, a dostarczenie nieletnim to jest doręczenie nieskuteczne, a druga rzecz 

też dotycząca sołtysów, którzy doręczają decyzje i wywołanego już wcześniej przez Panią 

Małgorzatę RODO, pojawiło się na stronie internetowej zarządzenie, w którym właśnie Wójt 

poleca sołtysom dostarczanie decyzji podatkowych no i w tym opublikowanym zarządzeniu 

zostały wymazane nazwiska tych sołtysów, myślę, że to jest przesada, bo sołtys w tym czasie 

kiedy jest sołtysem jest osobą publiczną i ta ochrona jego danych jest ograniczona, a 

odbierając decyzje no mówimy wiedzieć od kogo odebrać, trzeci temat to jest taka moja 

propozycja do rozważenia, ponieważ na stronie internetowej Gminy ukazał się kalendarz 

uroczystości patriotycznych na cały rok, on obejmuje styczeń kolejnego roku, w związku                  

z tym, że jest publikowany w styczniu to sięga do kolejnego stycznia, a właśnie w styczniu 

przyszłego roku wypada 175 - rocznica śmierci Edwarda Raczyńskiego być może warto 

byłoby umieścić tę datę również w tym kalendarzu uroczystości patriotycznych, jest co roku 

odprawiana msza w Kościele w okolicy 20 stycznia w intencji Edwarda Raczyńskiego ale 

myślę, że wciągnięcie go do tego kalendarza sprawi, że upowszechni się ta informacja, może 

udałoby się zaangażować Stowarzyszenie Ziemia Zaniemyska, które na 100-lecie wybuchu 

powstania zrobiło fantastyczną wystawę dotyczące powstańców z naszej ziemi może też 

zrobiliby kilka plansz o Edwardzie Raczyńskim, bardzo dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, proszę Pana Wójta 

Wójt, Szanowni Państwo, odniosę się tylko do wypowiedzi Pani Fertały, pewne rzeczy 

powiedziane nie mają przełożenia jeżeli chodzi o obowiązujące prawo, jeżeli chodzi                           

o zatrudnianie, zwalnianie pracowników to są kompetencje i to mówiłem Dyrektora Szkoły, 

Dyrektor Szkoły zatrudnia i pedagogów i pracowników obsługi, jeżeli jest potrzeba, czego nie 

życzę, też może udzielić kar i to podtrzymuję, że tak ja to rozumiem, jeżeli ktoś myśli inaczej 

ma prawo, tak, że ogólnie, sprawy pracownicze należą do Dyrektora Szkoły, jak się stało, tak 

sie stało, Szanowni Państwo, też nie znam osób, którym zawierzę, nie raz, a tym przypadku 

tak było, że Pani Dyrektor popełniła błąd, miałem informacje, że coś takiego nastąpiło, 

oczywiście pytałem się i Pana Radcy, czy wszystko jest zgodne z prawem, była sprawa                      

w Sądzie, okazało się, że Szkoła, bo tak to trzeba patrzeć, już nie była reprezentowana przez 

tą Dyrektorkę, która udzieliła kar dyscyplinarnych, przegrała, pierwsza instancja i druga, 

można było jeszcze wystąpić z kasacją, gdyż zdecydowałem, po informacjach 

szczegółowych, że nie będziemy występować o kasację tych dwóch wyroków, chcę Państwu 

powiedzieć, bo się nie wypowiadałem przez dwa, trzy lata na jeden temat, a chyba w Gminie 

jest znana sprawa likwidacji Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Zaniemyślu i te 

wszystkie sprawy, na temat kosztów chcę tylko powiedzieć, Naczelny Sąd Administracyjny 

wypowiedział się, że to Gmina miała rację nie skarżący, skarżący byli między innymi też 

Radni tamtej kadencji i obecnej kadencji, co w swojej wypowiedzi też sędzia sprawozdawca 

parę słów na ten temat powiedział, ale Szanowni Państwo, koszty, w ostatniej chwili jak się 

rozpoczyna sprawa w Naczelnym Sądzie Administracyjnym, każdy z Państwa Radny, który 

skarżył, odwoływał, bo Gmina się odwoływała od wyroku był reprezentowany przez innego 

adwokata, w jakim celu, koszty zastępstwa, jakby Gmina przegrała, Gmina wygrała, tak to 

było, nie chciałem o tym mówić, bo raz jest tak, raz jest tak, ale tutaj przy okazji tej 

wypowiedzi dużo mógłbym na ten temat powiedzieć ale po co, jeżeli chodzi o zarządzenie                    

w sprawie roznoszenia decyzji podatkowej, tak co roku robimy, tak to jest usankcjonowane 

zgodnie z prawem, Regionalna Izba Obrachunkowa za ten rok też będzie sprawdzała, nie 

miała żadnych wątpliwości w stosunku do tego zarządzenia odnośnie upoważnienia sołtysów 

do roznoszenia, w części, oczywiście decyzji podatkowych i tak to należy wykonywać,  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ja tylko zwracam uwagę na to, że ich nazwiska zostały 
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zamazane w tej opublikowanej wersji zarządzenia, nie co do samej treści zarządzenia  

 

Wójt, ciągle mamy wątpliwości odnośnie tak krytykowanego RODO ale czy mnie się podoba 

czy moim pracownikom podoba musimy brać wszystkie rzeczy pod uwagę, oczywiście mamy 

też obsługę pod tym kątem i zawsze, gdy mamy wątpliwości pytamy się czy możemy 

upublicznić, tak żeśmy zrobili, myślę, że każdy z sołtysów jest znany w sołectwie ale 

publikacji tych nazwisk sołtysów akurat nie ma, jeżeli macie Państwo inne zdanie to się 

zapytam prawników czy możemy te nazwiska publikować, bo to zawsze są wątpliwości, 

pewne stany są rozstrzygane po iluś miesiącach, ciągle mamy wątpliwości, ktoś zwrócił 

uwagę z obserwujących poprzednią sesję, że jedna z Pań Radnych na sesji podała nazwiska 

właścicieli nieruchomości, nie wiem czy Państwo przypominacie sobie, zastanówmy się nad 

tym, nie wiem czy Państwo wyrazili na to zgodę czy nie ale to trzeba brać pod uwagę i mieć 

na uwadze wypowiadając się jak to wszystko jest nagrywane i pozostaje u nas w rejestrze, 

mając, Szanowni Państwo, głos chciałbym poinformować Państwa, że w dniu dzisiejszym 

odbył się konwent Porozumienia Jarocińskiego, do którego Gmina należy a odbył się ten 

konwent w sprawie powołania Związku Gmin, który by to Związek przyjął obowiązki Gmin       

z zakresu zagospodarowania odpadów, stawki, deklaracje, egzekucje, sprawozdawczość, 

regulamin, częstotliwość odbioru dla wszystkich Gmin, oczywiście to były pierwsze 

rozmowy jak to się skończy nie wiadomo, w każdym bądź razie część burmistrzów, wójtów 

jest za tym aby te nowe obowiązki, które nas czekają w związku z przygotowywaną nową 

ustawą, a więc sprawozdawczością, z procentem odzysku wszystkich segregowanych 

odpadów, bardzo trudne do wykonania będą przez Gminy, jako Związek będzie mógł sobie to 

sprawozdawczość objąć wszystkie Gminy, które będą w tym Związku, przypomnę, że tych 

Związków w Wielkopolsce parę jest, my podpisaliśmy Porozumienie Jarocińskie iks lat temu, 

jako Porozumienie Jarocińskie wówczas zgodnie z przepisami prawa i do dzisiaj nie mogło 

przejąć tego tematu ustawowego ale Związki Gmin mają, myślę, że jak tylko przyjdzie jakaś 

informacja pisemna to przekażę Państwu Radnym, gdyż była propozycja żeby to właśnie                   

w Jarocinie w Zakładzie Gospodarki Odpadami zrobić spotkanie, zobaczyć cały Zakład                     

a jednocześnie część tych spraw związanych z powołaniem Związku itd. omówić, gdyż 

dzisiaj to powiedziałem, najpierw zanim rozpoczną się te prace nad powołaniem Związku, 

określenia jego zadań, obowiązków itd., powinny być, moim zdaniem, uchwały intencyjne 

Rad poszczególnych Gmin należących do Porozumienia Jarocińskiego żeby nie pracować nad 

czymś co akurat czy dla naszej Gminy, czy dla innej Gminy nie będzie skutkowało wejściem 

do Związku Gmin, oczywiście nie wszyscy z Porozumienia Jarocińskiego muszą wejść do 

Związku ale jednocześnie też wiemy o tym, że im większy Związek tym większe ma 

możliwości szczególnie jeśli chodzi o finanse, bo małe koszty przewyższają potem, podnoszą 

opłaty za gospodarowanie, bo z czego ten Związek będzie miał pieniądze na funkcjonowanie, 

właśnie z opłat za gospodarowanie odpadami, odbieraniem i zagospodarowaniem, to tylko tak 

wstępnie chciałem Państwu powiedzieć o tym, jeżeli chodzi jeszcze o jedną rzecz przy 

zmianie uchwały budżetowej, chciałbym dopowiedzieć, czy konieczne były te zmiany już 

teraz ?, Szanowni Państwo, budżet jest płynny, Wykonawcy mają wolne moce przerobowe                  

i dlatego pewne rzeczy czy zostały teraz wprowadzone gdyż czas nas goni, jeżeli chodzi                     

o zmianę i wprowadzenie ul. Świerkowej w Śnieciskach jest to związane z wykonywaniem tej 

inwestycji, jest to związane ze zrobieniem szybkiej dokumentacji na ul. Świerkową, 

przebudowy, i dopiero na podstawie dokumentacji, kosztorysów, przedmiarów będziemy 

mogli zastanawiać się jak zrealizować jeszcze w tym roku tę ulicę w Śnieciskach, w ubiegłym 

roku próbowaliśmy zapytać Wykonawców o rozbiórkę ogrodzenia w Parku w Śnieciskach, 

nikt nie chciał się tego podjąć, teraz mamy oferty i dlatego chcieliśmy szybko, za zgodą Rady, 

żeby podpisać umowy żeby nastąpiła wymiana ogrodzenia w Parku, w zakresie oczywiście 

mienia komunalnego, a więc Szkoły Podstawowej i to spowodowało te dwa elementy, 
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głównie spowodowały, że na sesji przy tej korekcie głównie te elementy a przy okazji korekty 

wprowadzamy inne rzeczy, które też i od Wojewody czy od innych instytucji jak dostajemy 

informacje, że dostajemy jakieś pieniądze, rzeczywiście korekta i to nie ostatnia, która będzie 

w marcu, gdyż jeżeli chcecie Państwo, żeby budżet był jeden nie naruszalny to powiedzmy 

sobie, to nie będziemy się męczyć, jeden uchwalony i cały rok realizowany, co nie wyjdzie                   

w przetargu itd. nie będziemy wprowadzać innych zadań gdy jakieś oszczędności powstaną, 

możemy tego nie robić, po co mam z pracownikami zastanawiać się jak, gdzie, skąd znaleźć 

pieniądze, wiele rzeczy, które chcemy zrealizować jeszcze w tym roku jeszcze nie jest 

wprowadzone do tegorocznego budżetu nawet tą korektą  

Radca Prawny Marek Grzelak, Pani Przewodnicząca, Panie i Panowie Radni, chciałem się 

odnieść do postępowania w sprawie zakresu prawa pracy, gdzie byłem pełnomocnikiem 

prawnym reprezentującym w tym sporze interesy pracodawcy, jako prawnik wiem jakie są 

granice mojego słowa w związku z powyższym oświadczam, że z wyrokami Sądu 

dyskutować nie należy, ale chcę Państwu powiedzieć, że Szkoła jako jednostka organizacyjna 

Gminy mimo tego. iż nie ma zdolności prawnej w sprawach z zakresu prawa pracy może 

występować jako strona, bowiem przepisy przyznają im zdolność sądową i zdolność 

procesową, spór, który się toczył, toczył się więc na niwie pomiędzy pracodawcą                                

a pracownikiem, pracodawca czyli Szkoła zatrudniająca pracownika w taki a nie inny sposób 

zareagowała co do oceny czynności pracownika i Dyrektor miała prawo to zrobić, proszę 

Państwa, pamiętać należy, że spory te zakresowo rozstrzygane są przez Sądy Pracy i tutaj się 

nic szczególnego nie dzieje, pracownik w Sądzie Pracy uprawniony jest do tego żeby bronić 

swojego stanowiska ale i pracodawca ma prawo przedstawiać swoje stanowiska w sprawie,                  

w standardach obowiązujących przepisów prawnych oba procesy się toczyły, zarówno                       

w pierwszej jak i drugiej instancji, podkreślam, w standardach obowiązujących przepisów 

prawa, Sąd Pracy przyznał pracownikowi racje i nikt tego nie kwestionuje, przyznał rację na 

gruncie określonego rodzaju materiału dowodowego, którym dysponował pracodawca, i który 

twierdził, że powinno być tak jak zadziałał w stosunku do tego pracownika, tylko czasem jest 

tak, proszę Państwa, że materialne racje nie przekładają się na czynności proceduralne, co Sąd 

bierze także pod uwagę, na koniec chcę powiedzieć rzecz następującą, jako pełnomocnik 

prawny reprezentowałem interesy Gminy Zaniemyśl w ramach wynagrodzenia, które 

otrzymuję w związku zawartą umową zlecenia z Gminą i z tego tytułu ani Gmina, ani 

pracodawca, proszę Państwa, na moją rzecz nie ponosił żadnych, podkreślam, żadnych 

dodatkowych kosztów, sprawa była obszerna, w jednym i w drugim przypadku i trzeba było 

sporego nakładu pracy włożyć w to żeby bronić w Sądzie poglądu pracodawcy, tak się 

złożyło, proszę Państwa, że nie mieliśmy kontynuacji organów władzy przez personalne 

objęcie stanowiska Dyrektora, bo Pani Dyrektor już nie występowała w kolejnym procesie                 

w charakterze strony tylko mogła ewentualnie działać w charakterze świadka, w związku                       

z powyższym chcę abyście Państwo mieli pełny wizerunek na temat kosztów poniesionych 

przez Gminę, które ze względu na obsługę prawną zamykały się tylko i wyłącznie w 

granicach umowy zlecenia, jeszcze jedna rzecz, proszę Państwa, co jest bardzo ważne, Wójt 

tutaj wspominał o kwestie wcześniejsze, wyrok Sądu drugiej instancji jest natychmiast 

wykonalny ale ten wyrok, proszę Państwa, może być jeszcze przedmiotem rewizji                               

w postępowaniu kasacyjnym przed Sądem Najwyższym, może być, a czy będzie to Państwo 

uzyskaliście już tutaj odpowiedź, dziękuję 

Pani Małgorzata Fertała, jak to w tym naszym przysłowiu "baba o mydle, dziad o szydle", 

ja mówię o szkodzie, którą wyrządzono pracownikowi a dowiaduję się co było przed 

czteroma laty, proszę Państwa, bo przed czteroma laty było to, że Gmina nie wygrała procesu 

o rozwiązanie Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum na dwie odrębne jednostki, 

Naczelny Sąd Administracyjny powiedział, że rodzice nie mieli interesu prawnego do 
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założenia sprawy i Naczelny Sąd Administracyjny bez rozpatrywania sprawy zwrócił 

wpisowe i powiedział sprawy nie było, co wcale nie znaczy, że było dobrze, bo jak 

funkcjonowały Szkoły to my doskonale wiemy, jakie są koszty to też wiemy, dzisiaj 

ucieszyłam się, że Pan mecenas mówił, że żadnej dodatkowej gaży nie bierze z tytułu tych 

spraw, pozostaje mniejsza grupa do składkowego, a może się jeszcze inni chętni znajdą, nie 

mówmy tu o tym, że była tamta Pani Dyrektor i to i tamto, miała przyzwolenie na wszystko 

ze strony Gminy, Pani Dyrektor CUW-u czy zostały np. rozliczone pieniądze Samorządu 

Uczniowskiego, które były w dyspozycji ówczesnej Pani Dyrektor, chodzi o kwotę około 10 

tys. złotych, nie prawdą jest również to, że Gmina mogła złożyć kasację, Panie mecenasie, bo 

kasacja nie przysługuje, gdy sprawa odbywa się w trybie uproszczonym, Sąd widział jakość 

dokumentów przygotowanych przez Gminę, zapłakał nad tymi dokumentami i w trybie 

uproszonym bez w ogóle prowadzenia sprawy wydał wyrok i po co była ta apelacja, Sąd 

Apelacyjny jeszcze bardziej płakał, dziękuję  

Sołtys Piotr Walkowiak, odnośnie uroczystości patriotycznych, wypowiedzi Radnej 

Gomułkiewicz, w ostatni czasie były dwie donośne uroczystości patriotyczne, Odzyskania 

Niepodległości i Stulecie wybuchu Powstania Wielkopolskiego, były uroczystości, można 

powiedzieć, kościelne i złożenie kwiatów pod pomnikami, były akademie, część Radnych nie 

potrudziła się żeby być na jakiejkolwiek uroczystości, a są Państwo Radni wybrani, 

przedstawicielami danej społeczności, nie tylko po to są wybrani żeby zasiadali w tych 

ławkach ale są tak samo wybrani, żeby reprezentowali to społeczeństwo przy takich 

uroczystościach, to jest bardzo nieładnie, przykładowo, akademie były takie, ze naprawdę 

dzieci i nauczycieli stanęli na wysokości zadania, na ostatnie akademii nawet łzy się 

"pokulały", była Pani świadkiem, gdzie była pozostała część Radnych, dziękuję  

Pani Małgorzata Fertała, Panie Piotrze Walkowiak to chyba nieporozumienie w tym 

momencie, bo nie wiem czy przyjmować to do siebie, każdy Radny wykonuje swój mandat w 

imieniu własnym i na własną odpowiedzialność i uprzejmie proszę żeby Pan Sołtys nie mówił 

co Radny musi, czego nie musi, bo za chwilę będziemy zmuszeni do płakania, Pan niech 

zapłacze nad sobą  

Piotr Walkowiak, Pani też  

Dariusz Werner, mam cztery sprawy, jeśli można, jaki jest powód, że dzisiejsza sesja nie jest 

transmitowana w Internecie, a jeśli jest to proszę powiedzieć na jakim linku, ponieważ 

starałem się znaleźć, tak jak było podane wszędzie, naprawdę nie mogłem znaleźć tej 

transmisji, to jest jedna sprawa, druga sprawa, chciałem się tutaj przyłączyć do wniosku Pani 

radnej Gomułkiewicz, odnośnie przejść dla pieszych, chodzi mi o przejście dla pieszych na ul. 

Średzkiej przy Lewiatanie, faktycznie tam jest latarnia, która oświetla stronę Lewiatanu                    

i jadąc ze Środy czy jadąc nawet na ul. Kochanowskiego skręcając do centrum praktycznie 

pieszych nie widać, szczególnie od ul. Kochanowskiego, pieszego nie widać jest tak ciemno, 

należałoby te przejścia doświetlić, są teraz systemy doświetlające, można to zrobić, kwestia 

pieniędzy, jest to temat Wojewódzkiego Zarządu Dróg, wiem, że Gmina wspomagają tutaj 

zadania zarządców innych dróg, dla bezpieczeństwa pieszych, swoich mieszkańców, trzeci 

temat to mam pytanie kto zajmuje się utrzymaniem czystości na cmentarzu przy pomniku               

10-ciu rozstrzelanych zaniemyślan i innych mogiłach żołnierzy i powstańców ponieważ 

krótko przed wizytą duszpasterską biskupa, który był w Zaniemyślu na tych mogiłach, na tym 

pomniku można zauważyć wieńce i znicze jeszcze z dni wszystkich świętych, za moich 

czasów to młodzież chodziła i sprzątała, nie wiem czy w tej chwili nie można tego 

zorganizować żeby porządek zrobić, czwarty temat pytanie czemu ma służyć znak drogowy, 

przepraszam jestem drogowcem to jest mój konik, znak drogowy na ul. Marcinkowskiego 
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przed skrzyżowaniem z ul. Średzką, ponieważ znajduje się tam znak drogowy Z-36 zakaz 

zatrzymywania się z tabliczką, która mówi, że w tym miejscu zakaz się kończy, znak stoi 10 

metrów od skrzyżowania, są bez sensu, niczemu nie służy, wiadomo, ze skrzyżowanie 

odwołuje wszelkie zakazy, tym bardziej, że na początku znajduje się znak tylko - zakaz 

zatrzymywania i postoju i tak kierowcy tam stoją, to jest inna rzecz, że kierowcy łamią ten 

przepis, ale ten znak tam jest niepotrzebny, nie wiem od kiedy on stoi, zauważyłem go                        

w ubiegłym tygodniu, a jest to zupełnie nowy znak, który jakieś pieniążki kosztował, wiemy, 

że Gmina stara się oszczędzać pieniążki, tu jednak ten znak stoi zupełnie bez sensu, nie 

chciałbym żeby jakaś stacja telewizyjna pokazała, on jest zupełnie niepotrzebny, ja od 

jakiegoś czasu wnioskuję o zmianę starych znaków, przy progu zwalniającym na ul. 

Kochanowskiego, chętnie, jeśli są jakieś problemy w oznakowaniu, mogę pomóc, mogę 

współdziałać bez żadnych problemów, trochę w tej kwestii wiedzy mam 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, odpowiadając odnośnie pierwszego 

pytania dotyczącego transmisji, dzisiejszy dzień to jest nasz debiut z trybem e-sesji w 

związku z tym mieliśmy troszeczkę kłopotów technicznych w momencie kiedy okazało się, że 

nie jest to transmitowane, nasza sesja nie jest transmitowana została wprowadzona 15 - to 

minutowa przerwa ogłoszona i naprawiono system on już działa, jest aktualny link, 

przepraszamy za utrudnienia, uczymy się wszystkiego tak, że ta część z informacji, które 

mam tutaj od Pana zastępcy Wójta i od Pani Basi, ta część pierwsza, która nie była widoczna 

będzie dostępna w całości po sesji 

Wójt, jeżeli o dzisiejszą transmisję, dzisiejszej sesji nie zadziałał system prawidłowo, link jest 

na stronie Rady Gminy i Biuletynu Informacji Publicznej, cała sesja dzisiejsza jest do czasu 

przerwy nagrana niestety nie zostało to upublicznione, będzie to można odtworzyć w całości, 

mam nadzieję, że takich komplikacji technicznych nie będzie, wszyscy się uczymy, tak to się 

stało, myśleliśmy, że wszystko zadziała, a tu niestety nie mogliśmy się przebić, żeby można 

było oglądać na żywo w Internecie, Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o dodatkowe przejścia 

dla pieszych na ulicy Średzkiej w kierunku wylotu na Środę, powiem Państwu tak, zwróciłem 

się do Zarządu Dróg Powiatowych żeby jeszcze jedno przejście zrobiono dla pieszych przed 

przebudowywaną ulicą w II etapie - ulica Akacjowa i Średzka, gdyż tutaj na wprost Urzędu 

jest przejście dla pieszych a kolejne, idąc w kierunku Środy, jest na skrzyżowaniu do 

Lewiatana, i myślę, że będzie wskazane, ponieważ już teraz te dwie ulice budujemy, będzie 

też chodnik na ulicy Średzkiej, będzie można przejść z lewej strony na prawą i dalej już iść 

wewnętrzną ulicą i oto się zwróciłem, zwrócimy się do Zarządu Dróg Wojewódzkich                         

o przejście ze światłami dla pieszych na skrzyżowaniu z ulicą Sosnową, Średzka - Sosnowa 

czy Akacjowa, gdyż tutaj przy tym ruchu, tych dwóch marketów myślę, że dla 

bezpieczeństwa pieszych takie przejście powinno być, jeżeli chodzi o Łękno na wprost EKO 

to też do Zarządu Dróg Powiatowych, do Zarządu Powiatu, takie rozmowy już się toczyły, 

będziemy występować, jeżeli chodzi o znaki drogowe szczerze przyznam, że tak na początku 

nie wiedziałem o jaki znak, na jakiej ulicy chodziło ale myślę, że po sesji wyjaśnimy, mam 

świadomość, że niektóre znaki są stare, przestarzałe, druga część ulicy Kochanowskiego, było 

też pytanie na spotkaniu sołeckim w Zaniemyślu, kiedy będzie robiona, zobaczymy te znaki 

wszystkie i tam gdzie rzeczywiście są nieprawidłowo ustawione usuniemy, martwi mnie, że 

kierowcy na ulicach Zaniemyśla, nie bardzo dobrze zatrzymują się, przeważnie jest tak, że na 

jednej ulicy po jednej i drugiej stronie stoją samochody co Policja nie przyjmuje do 

wiadomości i właściwie wnioskuje żeby po jednej stronie ulicy każdej w Zaniemyślu, 

utwardzonej był zakaz zatrzymywania się i postoju, ciągle Policja o to wnioskuje a ten 

system, który działa w tej chwili, zagrożeń na terenie Gminy jest tak aktywny, przez 

mieszkańców oczywiście, którzy składają swoje zastrzeżenia, nieprawidłowości 

zatrzymywania się m.in. pojazdów, że praktycznie 50 % tych wszystkich zagrożeń, które są 
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na terenie Powiatu Średzkiego to jest Gmina Zaniemyśl, bierzemy to wszystko pod uwagę, 

nie chcąc utrudniać i mieszkańców, przyjeżdżającym ale względy bezpieczeństwa                              

i argumenty Policji musimy brać pod uwagę, jeżeli chodzi o cmentarz i groby Powstańców 

Wielkopolskich za sprzątanie zgodnie z kalendarzem uroczystości patriotycznych tej mogiły 

jest Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu, tak to zostało tutaj zapisane, Pomnik Powstańców 

Wielkopolskich - Związek Harcerstwa Polskiego, nasze druhny i druhowie  

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, w sprawie sołtysów i upublicznienie 

ich nazwisk to mamy Panie i Panów Sołtysów może oni wyrażą wolę, myślę, że to są osoby 

publiczne i tutaj chyba nie ma dyskusji tak jak Radni są osobami publicznymi, ich nazwiska 

są wszystkim znane, a wręcz ważne żeby były znane, żeby każdy mógł się zgłosić, taka moja 

dygresja, jeżeli chodzi o uczestnictwo w uroczystościach patriotycznych to każdy z nas ma 

zaproszenie i wolną wolę czy weźmie udział czy nie, czy przyjmie zaproszenie, możemy 

tylko zachęcać i prosić żeby na te uroczystości jak największa liczba ludzi się pojawiła, to nie 

chodzi tylko o Radnych, a także o mieszkańców, przedstawienia, które nasze dzieci, z 

naszych Szkół tutaj w Ośrodku Kultury są przepiękne, są poruszające i łapiące za serca i 

warto żeby wszyscy o tym wiedzieli i chociaż raz przyszli i zobaczyli jak te dzieci, ile pracy 

wkładają i jak pięknie występują 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska odczytała odpowiedź na interpelację 

(odpowiedź na interpelację stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu), zapytała 

również Radnego Marka Stroiwąsa czy Radny chce zadać pytanie, Radny odpowiedział, że 

obecnie nie ma pytań, Przewodnicząca dodała, że rozmawiała z Panią kierownik w Zakładzie 

Gospodarki Odpadami w Jarocinie, która potwierdziła, że w tej chwili, wniosek                                   

o dofinansowanie tych inwestycji znajduje się na etapie oceniania, nie ma jeszcze listy 

rankingowej i na tym etapie nie jest możliwa zmiana, bo wniosek nie został jeszcze oceniony, 

aczkolwiek Pani nie potrafiła odpowiedzieć czy po zatwierdzeniu tego wnioski będzie 

możliwe aneksowanie tej umowy i zmiany lokalizacji, nie udzieliła odpowiedzi, bo nie 

potrafią udzielić odpowiedzi w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i po prostu 

należy czekać 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Justyna Dąbrowska 
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